

**MANAGEMENT
CATEGORY
RESOURCING
INFORMATION**

**RENSEIGNEMENTS
CONCERNANT LE
RESSOURCEMENT
DE LA CATÉGORIE
DE LA GESTION**

December 30 - January 13, 1989

88 / 24

30 Décembre - 13 janvier 1989

This information sheet lists some Management Category resourcing actions for which the Management Resources Information System (MRIS) is being used to identify candidates. To ensure consideration in such resourcing actions, employees in the Management Category and its feeder levels are encouraged to keep their MRIS file current. To obtain more information, please contact the appropriate resourcing portfolio or PSC regional office.

On trouvera dans le présent feuillet de renseignements un aperçu des mesures de resourcement de la Catégorie de la gestion pour lesquelles le Système d'information des ressources de gestion (SIRG) sera consulté pour trouver des candidats. Les employés de cette Catégorie et des groupes de relève doivent donc veiller à mettre à jour leur dossier SIRG s'ils veulent que leur candidature soit prise en considération. Pour obtenir des renseignements complémentaires, veuillez communiquer avec le portefeuille de resourcement ou le bureau régional de la CFP concernés.

SM NCR 88-909

SM RCN 88-909

Director
Scientific Publications
Communications Directorate
Department of Fisheries and Oceans

Directeur
Publications scientifiques
Direction générale des communications
Ministère des Pêches et Océans

The Director is accountable for the department's national program of scientific and technical publications. She/he also develops and maintains a centre of excellence for information and publications in aquatic science. The selected candidate will have experience relevant to the publications field acquired in a scientific environment.

Le Directeur est responsable du programme national de publications scientifiques et techniques du Ministère. En outre, il doit mettre sur pied et tenir un centre de haut savoir contenant des renseignements et des publications dans le domaine des sciences aquatiques. Le titulaire du poste doit posséder une expérience liée au domaine des publications acquise dans un milieu scientifique.

This bilingual position will be of interest to persons at the SM minus one level and above.

Ce poste bilingue s'adresse aux personnes qui occupent un poste de niveau SM moins un ou d'un niveau supérieur.

Economic Development Portfolio
(613) 992-5353

Portefeuille de développement économique
(613) 992-5353